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Váš list číslo/zo dňa Naše číslo Vybavuje/linka Košice 

 MK/A/2021/16878 Mgr. Angelovičová/6419829 26.07.2021 
 

Vec 

Interpelácie prednesené v rámci XXIV. zasadnutia MZ v Košiciach dňa 01.07.2021  

- odpoveď  

 

Vážený pán poslanec,  

 

na Vaše interpelácie prednesené v rámci XXIV. zasadnutia MZ uvádzam nasledovné: 

 

• Interpelácia v znení: Výstavba podzemných a polopodzemných kontajnerovísk na 

území mesta Košice – v akom štádiu je príprava I. etapy realizácie zámeru a aký je 

predpoklad začatia II. etapy, do ktorej bola MČ zahrnutá podľa vyjadrenia MMK, ktoré bolo 

doručené MČ dňa 14.05.2021 

- Mestská časť Košice – Juh predložila listom zo dňa 30.11.2021 a opakovane listom 

zo dňa 03.02.2021 zoznam lokalít na realizáciu nových zlúčených kontajnerovísk (Zborovská, 

Fejova, Krivá, Jantárová ...). 

  

Ako už bolo uvedené v odpovedi na Vašu písomnú požiadavku, vzhľadom na 

hospodárne nakladanie s verejnými prostriedkami a ekonomickú náročnosť na správu a 

prevádzku tohto typu zariadenia, bolo zámerom mesta vybudovať celý komplex zariadení. 

Preto bol rozpracovaný návrh  prvej fázy projektu, avšak takýto model nebol po právnom 

posúdení podporený.  

V súčasnosti je potrebné zaoberať sa novými zákonnými povinnosťami, pretože podľa 

aktuálneho znenia zákona o odpadoch s účinnosťou od 1.1.2020 a tiež v ďalších rokoch je 

v oblasti nakladania s komunálnymi odpadmi prijatých a plánovaných niekoľko povinností, 

ktoré majú a budú mať vplyv už aj na zavedené systémy nakladania s týmito odpadmi.  

 

Najbližšia náročná povinnosť je zabezpečiť pre obyvateľov mesta, každú domácnosť, 

podmienky na nakladanie s biologicky rozložiteľným kuchynským odpadom; pre mesto je 

termín na zabezpečenie tejto nákladnej zákonnej povinnosti stanovený od 01.01.2023. V tejto 

chvíli prebieha pilotný projekt, ktorý nám otvára ďalšie možnosti. 

 

Odpoveď pripravilo Oddelenie dopravy a životného prostredia MMK. 
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• Interpelácia v znení: V akom štádiu je príprava prevzatia do správy a zabezpečenie 

údržby medzigarážových priestranstiev (napr. Zborovská – Štúrova ul.) 
 

Medzigarážové priestory tvoria spravidla nespevnené plochy, ktoré boli pri výstavbe 

garáží (spravidla svojpomocnej) len vysypané štrkom. Pri samotnej výstavbe garáží prevažne 

v 70-tych až 90-tych rokoch minulého storočia neboli riešené spevnené prístupy, ktoré by boli 

delimitované do majetku mesta. 

V prípade, ak by mesto malo v súčasnosti vybudovať ku týmto garážam spevnené 

prístupy- komunikácie, vyžiadalo by si to nemalé finančné prostriedky z rozpočtu mesta, 

ktorými  mesto nedisponuje. Dôvodom je skutočnosť, že musí financovať predovšetkým už 

rozpracované, resp. aj začaté stavby ako napr. Slanecká cesta, športová infraštruktúra, školské 

a sociálne zariadenia, dopravná infraštruktúra a pod.). 
 

Odpoveď pripravilo Oddelenie právne a majetkové MMK. 
 

 

• Interpelácia v znení: V akom štádiu je hlavná zmluva na zabezpečenie údržby a opráv 

miestnych komunikácií – oprava schodov Krakovská? 
 

Mesto Košice po ukončení verejného obstarávania podpísalo Rámcovú dohodu 

so spoločnosťou Cestné stavby Liptovský Mikuláš spol. s. r. o.. Predmetnú opravu schodišťa 

na Krakovskej ulici zaradíme do objednávky na mesiac august 2021. 
 

Odpoveď pripravil Referát parkovania, údržby ciest a VO MMK. 
 

 

• Interpelácia v znení: V akom štádiu je príprava VOS na údržbu a opravy zariadení 

verejného osvetlenia, 

- dokedy bude vykonávať správu DPMK, 

- nerealizujú sa žiadne nové investície (dlhodobo neosvetlený úsek na Ostrovského – 

Alejová). 
 

„Zmluva o dočasnom zabezpečení prevádzky a údržby verejného osvetlenia mesta 

Košice“ je uzatvorená, so spoločnosťou Dopravný podnik mesta Košice, akciová spoločnosť 

ako prevádzkovateľom, na dobu neurčitú. 

V úseku Ostrovského – Alejová od ulice Lomonosovova, je plánované dobudovanie 

verejného osvetlenia na rok 2022, v závislosti na výške schválených financií na rok 2022. 
 

Odpoveď pripravil Referát parkovania, údržby ciest a VO MMK. 
 

 

Vážený pán poslanec, k Vaším ostatným podnetom uvádzam, že podľa rokovacieho 

poriadku MZ za interpelácie nie je možné považovať podnety, príp. zadávanie požiadaviek, 

resp. úloh. Tieto podnety boli dané na riešenie príslušným oddeleniam MMK. 

 

 

S úctou 

 

 

        Ing. Jaroslav POLAČEK 

       primátor mesta Košice 


